

为何参展-FHC2024上海环球食品饮料展览会

产品名称	为何参展-FHC2024上海环球食品饮料展览会
公司名称	沈家坤
价格	.00/件
规格参数	环球食品展:FHC
公司地址	上海市徐汇区
联系电话	18217757251 18217757251

产品详情

2024年第27届FHC上海环球食品展

展馆名称：上海新国际博览中心

展会时间：11月12-14日

地址：上海新国际博览中心 浦东新区龙阳路2345号

展出面积：20万平方米

主办单位：上海博华国际展览有限公司

举办周期：一年一届

同期举办：

Prowine上海国际葡萄酒及烈酒贸易展

SFE上海国际连锁餐饮加盟展览会

布展时间

2024年11月10日（特装展位）

2024年11月11日（标准展位）

交易时间

2024年11月12日（9:00-17:00）

2024年11月13日（9:00-17:00）

2024年11月14日（9:00-15:00）

撤展时间

2024年11月14日（15:00）

我国优选全世界特色美食餐馆盛典

FHC作为我国进口商品销售市场的方向标，展览会资源丰富多样，有着巨大的全世界商家资源。FHC2023将维持一贯的高品质、高水平，为参展商与技术观众们中间构建沟通交流公路桥梁，出示完美平台。

2023年展览会将再度为大伙儿展现诸多特点会员专区，分别是：葡萄酒会员专区、茶与现磨咖啡会员专区、肉类食品会员专区、奶制品会员专区、成品油会员专区、蛋糕烘焙会员专区、海货会员专区、饮品会员专区、休闲零食会员专区。

这里您能够迅速合理地寻找到总体目标经销商，根据多方位、多方面的沟通交流，与全世界食品工业公司的商务拓展等人员开展经贸匹配，创建合作关系；与来源于的经销商科学研究新品并创建业务洽谈。

观众寄语：

展会简介：

由上海市餐饮烹饪行业协会与上海博华国际展览有限公司共同主办，中国食品土畜进出口商会联合主办的FHC上海环球

食品展已成功举办二十五届。回顾上届展会，比利时、丹麦、法国、西班牙、德国、意大利、加拿大、美国、俄罗斯、日本、韩国、马

来西亚、南非、巴西、奥地利、中国台湾等超16个国家及地区的展团携手亮相，来自食品、酒店、餐饮、生鲜、咖啡、烘焙、饮品、

预制品、酒吧、会所、商超零售、加盟连锁等众多领域的观众莅临参观洽谈。全体与会人员严格坚守防疫管理制度，为新

常态下的商贸展览活动筑造了坚实的基础，更为食品餐饮行业的持续稳定发展带来了强大的信心与动力。

FHC2023将步入新的发展阶段，展会将全方位覆盖食品、餐饮及相关产业，拥有更丰富的主题内容，更新鲜的资讯，以及更

精彩的活动，我们继续期待您的加入！

Shanghai Global Food Trade Show (FHC) has been held for 25 years successfully by Shanghai Restaurants Cuisine Association and

Shanghai Sinoexpo Informa Markets International Exhibition Co., Ltd. and co-organized by China Chamber of Commerce of I/E of

Food stuffs, Native Produce and Animal By-products (CFNA). Looking back at the exhibition in 2021, there are 16 international

pavilions showcased onsite which are from Belgium, Denmark, France, Spain, Germany, Italy, Canada, the United States, Russia,

Japan, South Korea, Malaysia, South Africa, Brazil, Austria and China Taiwan. Professional visitors from food, hotel, catering, fresh,

coffee, baking, drinks, prepared products, bars, clubs, super retail, franchise chain and many other fields come to visit and

networking with each other. All participants strictly adhere to the pandemic prevention management system, which has laid a

solid foundation for the trade exhibition under the new normal dynamics. Furthermore, it also brought strong confidence and

power to the sustainable and stable development of the food and catering industry.

In 2023, FHC will enter a new stage of development. The exhibition will cover the catering industry and related industries in an

all-round way, with richer theme content, fresher industry dynamics and more exciting activities. We are looking forward to your

joining us!

历届参展企业来源分布：

历年来 FHC 邀请了全球 50 余个国家和地区的优质参展企业，携世界各地臻选美食汇聚上海。回顾 2021 年 FHC 上海环球食品展，我们迎接到来自比利时、丹麦、法国、西班牙、德国、意大利、加拿大、美国、俄罗斯、日本、韩国、马来西亚、南非、巴西、奥地利、中国台湾等 15 个国家及地区的展团，超过 200 家海外企业莅临。26 年来，得益于举办商贸展览积累的丰富经验与围盖全球的资源网络，FHC 致力于打造契合中国食品饮料市场需求的重要展示交流平台，为全行业提供品质卓越的展览服务。

Over the years, FHC has invited high-quality exhibitors from more than 50 countries and regions around the world to gather in Shanghai with selected delicacies from all over the world. Looking back at the 2021 FHC Global Food Expo Shanghai, we welcomed 15 countries and regions from Belgium, Denmark, France, Spain, Germany, Italy, Canada, the United States, Russia, Japan, South Korea, Malaysia, South Africa, Brazil, Austria, Taiwan, China, and more than 200 overseas enterprises. Over the past 26 years, thanks to the rich experience accumulated in holding professional trade exhibitions and the global resource network, FHC is committed to building an important exhibition and exchange platform that meets the needs of the Chinese food and beverage market, and providing high-quality exhibition services for the whole industry.

FHC展品分类：